
Genarps Byalag 

Närvarande: 

Kent Petersson, Kent Persson, Stig Ekberg, Bertil Nilsson, Bo Påhlsson, Johan Christensson, 

Niklas Hofvander, Eva Brengdahl, Kim Tropé 

1. Ordförande: Kent Petersson 

2. Sekreterare: Kim Tropé 

3. Vägfrågan  

• Kent Persson har varit på möte hos moderaterna där man bl.a. tog upp Esarpsvägen och 

frågan om en eventuell förskottering av kostnaderna. Vägverket är dock inte intresserade av 

att ta emot fler förskott. 

• Byalaget får fortsätta bedriva lobbyverksamhet. Samtidigt försämras vägen kontinuerligt 

genom de tunga grustransporterna. 

4. Hemsidan 

• Johan har slutat på Vipan, men det var inte aktuellt för någon av eleverna där att arbeta med 

hemsidan. 

• Eva tar kontakt med svenskläraren på Genarps skola om man kan göra det som 

projektarbete. 

• Kan Stig skriva texter om gamla Genarp? 

• Ev. kan Jaan Kask eller Per Helmersson + son skriva text att lämna till Johan och Niklas. 

Kent Persson tar första kontakten. 

• Kent Persson kommer att få in flera gamla genarpsfoton. 

• Tar det för mycket av Johans och Niklas fritid, kan Byalaget tänka sig att arvodera dem. 

5. Nybyggnationen 

• Kim berättade att intresset för de hyresradhus som Kristineberg Fastighetsbolag bygger är 

mycket stort. Medborgarkontoret har tagit emot drygt åttiotalet intresseanmälningar. 

6. Julskyltningen 

• Lotteriförsäljningen gav i stort sett plus minus noll. Ska man bry sig om att sälja lotter nästa 

år? 

• Ska man överhuvudtaget deltaga nästa år eller nöja sig med att enbart sponsra Lions? 

• Folk går tipsrundan, men stannar inte och pratar. Ska man vara med behövs mer 

publikdragande arrangemang t.ex. fiskdamm, sälja knake eller annat. 

• Tänk på vad som kan göras och kom in med förslag under våren! 

Nästa möte tisdagen den 9 januari kl. 19.00. 

Vid pennan 

Kim Tropé 

 


